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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 36. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 14. 6. 2022 v 16:00 hod. 
1. patro, místnost 122, Nová Radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 + online Cisco Webex  

     

Přítomni: RNDr. Jana Plamínková (do 17.30), Mgr. Vít Zeman, Ondřej Růžička, Tomáš Murňák, Bc. Tomáš 
Štampach, Vojtěch Mikoláš, Tomáš Vojtíšek (online), Mgr. Jakub Lepš, MBA (online od 16:10 hod), RNDr. 
Marcela Plesníková (online od 16:25 hod) 

Omluveni: David Hájek, Ing. Eva Tylová 
Hosté: Mgr. Bc. Michal Čoupek (PS, a.s.), Ing. Jaroslav Klusák Ph. D. (ředitel PSOE), RNDr. Štěpán Kyjovský 

(ředitel OCP MHMP), Vojtěch Vosecký, Ing. arch.Tomáš Veselý (MHMP) 
Jednání řídila: Tomáš Murňák, místopředseda Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí 

ZHMP   

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

5. Bioplynová stanice pro Prahu 

6. Rozvoj FVE v Praze 

7. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 16.00 hod  
a řídil ho místopředseda výboru Tomáš Murňák, který přivítal přítomné členy. Dále konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové výboru byli řádně pozváni a obdrželi 
všechny projednávané materiály. 
Omluveni byli David Hájek a Ing. Eva Tylová. 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým upraveným programem jednání 

přijato jednohlasně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Ondřej Růžička 

přijato jednohlasně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
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Místopředseda výboru konstatoval, že zápis byl rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis z 35. zasedání výboru 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

Místopředseda výboru konstatoval, že tisky byly zaslány v předstihu a nebyly k nim připomínky. 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje tisk Z-10424, Z-10351, Z-10492, Z-10409, Z-10390, Z-10223, Z-10367 a Z-10549 ke 
schválení 

nepřijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 2  

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

Místopředseda výboru uvedl, že přehled tisků za období od 23. 5. do 13. 6. 2022 členové obdrželi elektronicky. 
Nebyly k nim žádné dotazy ani připomínky.  

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1 

5. Bioplynová stanice pro Prahu 

Místopředseda výboru přivítal zástupce Pražských služeb, a.s. Mgr. Bc. Michala Čoupka, který představil informace o 
bioplynové stanici (důvody k pořízení koncového zařízení, stávající řešení, představení projektu BPS Chrást, aktuální 
stav, stav transakce).  

Dále byly diskutovány technologické postupy, uplatnění bioplynu pro potřeby MHMP, energetická bilance, investiční 
náklady na výstavbu aj. 

usnesení k bodu 5. 

5.1 výbor doporučuje ZHMP tisk Z-10424 ke schválení  

přijato, pro:6, proti: 0, zdržel se: 3  

6. Rozvoj FVE 

Ing. Jaroslav Klusák Ph. D., ředitel Pražského společenství obnovitelné energie, představil prezentaci týkající 
udržitelné energetiky obecně. Informoval o realizacích a využití dotačních příležitostí, Energocentru (využití 
tepelného potenciálu odpadních vod z pražské Ústřední čistírny), udržitelné mobilitě, P+R, elektromobilitě, pilotních 
projektů vodíkových plnících stanic (autobusy), Dotřiďovací lince plastů, kovů a nápojových kartonů, výrobě 
biometanu z čistírenských kalům bioodpadu aj. Dále byly uvedeny realizace adaptačních opatření, předpokládané 
úspory z hlediska snižování uhlíkové stopy města, náklady a výdaje na projekty opatření podporující Klimatický plán. 

usnesení k bodu 5. 

6.1 výbor doporučuje ZHMP tisk Z-10549 ke schválení  

přijato, pro:6, proti: 0, zdržel se: 3  

Dále se ujal slovo Ing. Jaroslav Klusák Ph. D. ke vzniku PSOE. Informoval o činnosti, cílech společnosti, ekonomickém 
modelu, vzniku webových stránek, aktuálních projektech, zhodnocení a přípravě žádostí do fondů a programů 
k podpoře. 

7. Různé 

Tomáš Vojtíšek uvedl problematiku vymezení se vůči záměru MČ Praha 18, která vypracovala projektovou 
dokumentaci na umístění veřejného osvětlení do parku, přestože s takovou akcí OCP zásadně nesouhlasí. Ing. Dan 
Frantík, zástupce OCP, upřesnil problematiku. Členové výboru požádali o širší diskuzi za účasti zástupců MČ. 
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Místopředseda výboru poděkoval přítomným za účast a informovala, že příští jednání bude 14. 6. 2022. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
Tomáš Murňák 

místopředseda Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 
 
 
 
 

Ondřej Růžička 
ověřovatel zápisu, člen Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP   

 


